Tracy Lin 林淑慧

兒童會話班 Children Conversation Class



教學目標:

對於非講中文家庭的學生,明州雙城中文學校提供了以不同方式和資源來學習中文和中國/臺灣文化的環境。

我們會話班級的整體目標有:

- x 喜歡學習中文
- x 從多媒體資源和教學,來學習,認識和可以說讀更多的中文。
- ×能夠與講中文的朋友溝通。
- x 能夠欣賞中文的電視,電影,卡通和閱讀中文書籍。
- x能夠將中文融入到日常生活裡。
- x 能夠有自信的用中文表達。

For non-heritage students, TCCLS creates a Chinese speaking community to learn Chinese language and cultures in various ways.

The goals for our class overall:

- * Can enjoy learning Chinese and a more avenue for learning when playing games, working on craft projects and performing Chinese cultures at different activities in TCCLS.
- * Can learn, recognize and speak more Chinese vocabulary when studying and using multimedia in school
- * Can chat with Chinese friends
- * Can watch Chinese television/movies or cartoons, and read Chinese books
- * Can adapt Chinese into Daily Life
- * Can use Chinese to Express Yourself confidently

相關經歷與研習訓練

×明州雙城中文學校

- 1. 會話班老師 2012-2018, 2019~至今
- 2. 夏令營老師 2015 and 2016
- x僑委會華文教師線上遠距研習班 2014
- x 僑委會海外民俗文化種子教師培訓班 2015 and 2016

學歷

MS, Software Engineering, University of MN, Twin Cities BS, Computer Science, University of MN, Twin Cities